

ဒါကိုလုပ်နိုင်ပါတယ် မေမေရေ!



၅ နှစ်အောက် ကလေးလား?

WIC က ကူညီနိုင်ပါတယ်!

ကိုယ်ဝန်ဆောင်လား?



- ကျွန်ုပ်တို့က သစ်သီးများ၊ ဟင်းသီးဟင်းရွက်၊ နို့နှင့် အခြားအရာများကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်
- အာဟာရပညာရေးနှင့် နို့တိုက်ကျွေးခြင်းဆိုင်ရာ အကူအညီကို ပေးပါသည်
- သင်လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ချိတ်ဆက်ပေးပါသည်

သင့်ဒေသတွင်း WIC ရုံးကို ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ -

သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီ၊ မမိ စစ်ဆေးရန် 211 ကို ခေါ်ဆိုပါ သို့မဟုတ် healthoregon.org/wic သို့ သွားပါ



ဤအချက်အလက်များကို ပုံနှိပ်အမြောက်အမြား သို့မဟုတ် အခြားသောပုံစံဖြင့် လိုအပ်ပါက 971-673-0040 သို့မဟုတ် TTY 800-735-2900 ကို ခေါ်ဆိုပါ။

ဖက်ဒရယ်နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးဥပဒေနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စိုက်ပျိုးရေးဌာန၏ (U.S. Department of Agriculture, USDA) နိုင်ငံသားအခွင့်အရေးဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့်မူဝါဒများအရ USDA၊ ၎င်း၏အေဂျင်စီများ၊ ရုံးများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ USDA အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်နေသော သို့မဟုတ် စီမံခန့်ခွဲနေသော အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် လူမျိုး၊ အသားအရောင်၊ နိုင်ငံသားဇာတ်မြစ်၊ လိင်၊ မသန်မစွမ်းဖြစ်မှု၊ အသက်အရွယ်အပေါ် မူတည်၍ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း သို့မဟုတ် USDA မှ လုပ်ဆောင်ခဲ့သော သို့မဟုတ် ငွေကြေးထောက်ပံ့ခဲ့သော ယခင် နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး အစီအစဉ် သို့မဟုတ် လှုပ်ရှားမှုများကြောင့် ရန်တုံ့ပြန်ခြင်း သို့မဟုတ် လက်တုံ့ပြန်ခြင်းများကို တားမြစ်ထားသည်။ အစီအစဉ်အချက်အလက်ကို ဆက်သွယ်ပြောဆိုရန် အခြားနည်းလမ်းများ (ဥပမာ - မျက်မမြင်စာ၊ စာလုံးကြီးပုံနှိပ်၊ အသံတိတ်ခွေ၊ အမေရိကန် သင်္ကေတဘာသာစကား စသည်) လိုအပ်သော မသန်စွမ်းသူများသည် ၎င်းတို့အကျိုးခံစားခွင့် လျှောက်ထားရာ အေဂျင်စီ (ပြည်နယ်အဆင့် သို့မဟုတ် ဒေသတွင်း) ကို ဆက်သွယ်သင့်သည်။ နားမကြားသူ၊ နားမကောင်းသူ သို့မဟုတ် စကားပြောရန်ခက်ခဲမှုရှိသူများသည် ဖက်ဒရယ် တစ်ဆင့်ပြောဝန်ဆောင်မှု (Federal Relay Service) (800) 877-8339 မှတစ်ဆင့် USDA ကို ဆက်သွယ်နိုင်သည်။ ထို့ပြင် အစီအစဉ်အချက်အလက်ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာ သာမက အခြားဘာသာစကားများဖြင့်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

အစီအစဉ်တစ်ခုခု၏ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု မကျေနပ်ချက်ကို တိုင်ကြားလိုပါက အွန်လိုင်းရှိ http://www.ascr.usda.gov/complaint_filing_cust.html တွင် သို့မဟုတ် USDA ရုံးခန်းမှန်သမျှတွင် တွေ့နိုင်သည့် USDA အစီအစဉ် ခွဲခြားဆက်ဆံမှုတိုင်ကြားချက် ပုံစံဖောင်ကို ဖြည့်စွက်ပါ သို့မဟုတ် ပုံစံဖောင်တွင် တောင်းထားသော အချက်အလက်အားလုံးကို ဖြည့်စွက်ပြီး USDA ထံသို့ လိပ်မူပေးပို့ပါ။ တိုင်ကြားချက်မိတ္တူကို တောင်းဆိုရန် (866) 632-9992 ကို ခေါ်ဆိုပါ။ သင်ဖြည့်စွက်ထားသော ပုံစံဖောင် သို့မဟုတ် စာကို USDA ထံသို့ - (၁) စာတိုက်ဖြင့် - အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စိုက်ပျိုးရေးဌာန၊ နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး ဆိုင်ရာ လက်ထောက်အတွင်းဝန်ရုံး 1400 Independence Avenue, SW, Washington, D.C. 20250-9410 ၊ (၂) ဖက်စ် - (202) 690-7442(၃) အီးမေးလ် program.intake@usda.gov သို့ ပေးပို့ပါ။ ဤအဖွဲ့အစည်းသည် တန်းတူအခွင့်အရေးပေးသည့်အဖွဲ့အစည်း ဖြစ်ပါသည်။

